

the Admission of New Members for study and report to the Security Council at the appropriate time.

Adopted at the 132nd meeting by 10 votes to 1 (Australia).

25 (1947). Resolution of 22 May 1947

The Security Council

Resolves that the application of Italy to the Security Council for membership in the United Nations be referred to the Security Council's Committee on the Admission of New Members for study and report to the Security Council.

Adopted at the 137th meeting by 10 votes to none, with 1 abstention (Australia).

Decision

At its 152nd meeting, on 8 July 1947, the Council, acting upon the recommendation of the General Assembly,²⁸ instructed the Committee on the Admission of New Members to re-examine certain applications for membership in the United Nations and to submit its report on 10 August 1947, or earlier if possible.

29 (1947). Resolution of 12 August 1947

The Security Council,

Having received and considered the report submitted by the Committee on the Admission of New Members regarding the re-examination of the applications for membership in the United Nations of the People's Republic of Albania, the Mongolian People's Republic, the Hashemite Kingdom of Transjordan, Ireland and Portugal, and the examination of the applications of Hungary, Italy, Roumania, Austria, Yemen and Bulgaria,²⁹

Having received and considered the application of Pakistan,

Having taken due notice of the statements of opinions of the members of the Security Council in regard to these applications,

²⁸ General Assembly resolution 35 (I), accepted by the Council at its 81st meeting (see *Resolutions and Decisions of the Security Council, 1946*, p. 17).

²⁹ *Official Records of the Security Council, Second Year, Special Supplement No. 3.*

nouveaux Membres pour étude et rapport au Conseil de sécurité en temps opportun.

Adoptée à la 132^e séance par 10 voix contre une (Australie).

25 (1947). Résolution du 22 mai 1947

Le Conseil de sécurité

Décide que la demande présentée par l'Italie au Conseil de sécurité en vue de son admission à l'Organisation des Nations Unies sera renvoyée au Comité d'admission de nouveaux Membres aux fins d'examen et de rapport au Conseil de sécurité.

Adoptée à la 137^e séance par 10 voix contre zéro, avec une abstention (Australie).

Décision

A sa 152^e séance, le 8 juillet 1947, le Conseil, donnant suite à la recommandation de l'Assemblée générale²⁸, a invité le Comité d'admission de nouveaux Membres à procéder à un nouvel examen de certaines demandes d'admission à l'Organisation des Nations Unies et à présenter son rapport le 10 août 1947, ou plus tôt si possible.

29 (1947). Résolution du 21 août 1947

Le Conseil de sécurité,

Après avoir reçu et examiné le rapport du Comité d'admission de nouveaux Membres concernant le nouvel examen des demandes d'admission à l'Organisation des Nations Unies présentées par la République populaire d'Albanie, la République populaire de Mongolie, le Royaume hachémite de Transjordanie, l'Irlande et le Portugal, ainsi que l'examen des demandes d'admission de la Hongrie, de l'Italie, de la Roumanie, de l'Autriche, du Yémen et de la Bulgarie²⁹,

Après avoir reçu et examiné la demande d'admission du Pakistan,

Après avoir dûment pris acte des opinions exprimées par les membres du Conseil de sécurité au sujet de ces demandes d'admission,

²⁸ Résolution 35 (I) de l'Assemblée générale acceptée par le Conseil à sa 81^e séance (voir *Résolutions et décisions du Conseil de sécurité, 1946*, p. 17).

²⁹ *Procès-verbaux officiels du Conseil de sécurité, deuxième année, Supplément spécial n° 3.*